

Gunn Connection

Calendar

Fri, Mar 3

Senior Parent Network Meeting, 8:00 AM, Staff Lounge

Junior Parent Network Meeting, 8:30 AM, Bow Gym Classroom

Mon-Thu, Mar 6-9

4-Day Week Schedule (see [Calendar](#))

Mon, Mar 6

Site Council, 4 PM, Staff Lounge

Tue, Mar 7

Winter Sports Awards Ceremony, 7 PM, Bow Gym

Wed, Mar 8

Band & Orchestra Boosters Meeting, 7:15 PM, V-12 portable

Thu, Mar 9

PTSA Meeting, 8:45 AM, Staff Lounge

Fri, Mar 10

NO SCHOOL - Holiday

Wed, Mar 15

Sports Boosters Meeting, 6 PM, Bow Gym Classroom

Thu, Mar 16

"New to US College System" Meeting, 7 PM, College & Career Center Portable

Fri, Mar 17

Sophomore Parent Network Meeting, 8:30 AM, P.E. Classroom

周五, 3月3日

12年级家长联络会议, 上午8:00, 工作人员休息室

11年级家长联络会议, 上午8:30, Bow健身房教室

周一至周四, 3月6日-9日

4天工作日计划 (见日历 [Calendar](#))

周一, 3月6日

理事会, 下午4点, 工作人员休息室

周二, 3月7日

冬季运动颁奖典礼, 下午7点, Bow健身房教室

周三3月8日

管弦乐团乐队促进会, 7:15 PM, V-12

周四, 3月9日

PTSA会议, 上午8:45, 工作人员休息室

周五, 3月10日 学校无课 - 假日

周三3月15日

运动支持委员会会议, 下午6点, Bow健身房教室

周四3月16日

“从‘新‘了解美国大学系统’会议, 下午7点, 学院和职业中心Portable会议室

周五, 3月17日

10年级家长联络会议, 8:30 AM, P. E. 课堂

Jasmine

Gunn

Winter Sports Awards Ceremony 冬季运动颁奖典礼

Tue, Mar 7, 7 PM, Bow Gym 周二, 3月7日, 晚7点 Bow Gym

Come out and celebrate our Winter athletes at the Sports Awards Ceremony! Our athletes have worked very hard this season and it shows. We have had an incredible season of success, so come out to show your appreciation for our dedicated Titan athletes. A reception, with refreshments, will be held immediately following the ceremony so families and students have an opportunity to congratulate the athletes in person. If you have any questions, contact Cassandra Gencarella (Sports Awards/Boosters Liaison) at mginx@sbcglobal.net.

来参加我们冬季运动的体育颁奖典礼。本赛季我们的运动员十分的努力。我们有了一个成功到不可思议的赛季, 所以要表达你的感激来参加。典礼结束后, 有茶点的接待会可以家庭和学生会有机会自祝运动。如果有问题, 请联系Cassandra Gencarella (运动/支持者) mginx@sbcglobal.net

Gunn Foundation Fundraising Drive: \$49 for '49 \$49 Gunn基金会募集活动: 49美元为了49年

Ends Mar 15 3月15日结束

Help us award need-based college scholarships to deserving Gunn Seniors.

Our scholarships bridge a critical financial gap and help pay for tuition, books, transportation, and financial impediments to achieving a college degree on a tight budget. We're celebrating 49 years of scholarships! If 205 donors give \$49 each, we will reach our goal to raise \$10K.

Please DONATE ONLINE: <http://gunnfound.org/donate/>. We accept matched donations. GF is a 501(c)(3) non-profit organization (tax ID: 94-6182158). You can also mail checks, payable to "Gunn Foundation," to: Gunn Foundation, 780 Arastradero Road, Palo Alto, CA 94306. Learn more at www.gunnfound.org.

为了Gunn的研究生帮助我们筹集基本需求大学奖学金。

我们的奖学金是一个桥梁, 帮助支付学费, 书籍, 交通和有金融困难的学生在紧张的情况下完成大学学习。我们庆祝已有49年的奖学金, 如果有205日每人捐款49元, 我们将达到我们的目标10K。在捐款:

<http://gunnfound.org/donate/>. 我们也接受匹配捐款。GF是501(c)(3) 非营利组织 (税号 94-6182158)。你可以寄支票, 支付: Gunn基金会: Gunn Foundation, 780 Arastradero Road, Palo Alto, CA 94306。了解更多: www.gunnfound.org.

Not In Our Schools Week Parent Event不在我们学校周父母活动

Thu, Mar 16, 7-8:30 PM 周四, 3月16日, 晚7-8:30

Come join the Wellness Team at the Not in Our Schools Week/Social Emotional Learning Parent Event. Social and emotional learning (SEL) is the process through which children and

adults acquire and effectively apply the knowledge, attitudes and skills necessary to understand and manage emotions, set and achieve positive goals, feel and show empathy for others, establish and maintain positive relationships, and make positive decisions. Parents will have an opportunity to engage with teachers and students around social and emotional learning curriculum and some of the ways in which Gunn promotes empathy and caring throughout campus. The event will offer student perspectives on SEL and the Sources of Strength program on campus, teacher perspective on the impact of SEL on students and a school, a chance to sample an SEL lesson and examine the newly adopted PAUSD SEL standards.

□迎加入健康的□□在不是我□的学校一周/社会情感学□父母的事件。社会和情感学□(SEL)是儿童和成人的□程有效地□取和□用知□、□度和技能需要理解和管理情□,□置和□□□极的目□,感□和同情□人,建立和保持□极的关系,做□极的□决定。父母将有机会与老□和学生□在社会和情感学□□程和一些Gunn的方式促□整个校园同情和关□。事件将学生□角的□取和力量的来源□划在校园,老□的角度□取了学生和学校的影□,□本□取一□的机会并□□新采用PAUSD□取□准。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:以前存在的□□ :

Senior Parent Network Meeting12年□家□网□会□

Fri, Mar 3, 8 AM, Staff Lounge 周五, 3月3, 早8点, □工休息室

Coffee will be served starting at 8:00 AM. Linda Kirsch will join us at 8:30 AM to discuss "Handling Rejection" among other college admissions topics. At 9:30 AM we will walk through the senior events for the rest of the year.

咖啡会八点开始。Linda Kirsch将加入我□上午8:30,□□“□理拒□”等大学招生的□□。上午9:30我□将□□今年剩余的12年□事件。

George

Senior Parents - Mark your Calendars!

April 14 - Junior/Senior Combined Network Parent meeting in the Staff Lounge at 8:30 AM

April 29 - Senior Parent Network Social in the evening (details to follow)

May 12 - Senior Parent Network Meeting in the Staff Lounge at 8:30 AM: "Transitioning from High School"

12年□父母 - □□您的日□ !

4月14日 - 上午8:30在□工休息室□行11/12年□□合家□□□会□

4月29日 - 晚上家□□□社交活□ (□情会今后公示)

5月12日 - 上午8:30在工作人□休息室□行的12年□家□□□会□ : “从高中□渡”

Pay It Forward - Parents of All Grades Needed for Graduation Night

The PTA organizes an all-class outing that offers an alcohol-free chance for our seniors to say farewell to each other and Gunn. Volunteers are needed to help Grad Night on Wednesday, May 31, to check in students from 6-9 PM and chaperones to go with the students from 8 PM to 2 AM. We have 40 of the 52 volunteers needed, and you'll learn about this special tradition firsthand. Please email darialamb@att.net and jeannie.llewellyn@gmail.com to sign up for either position.

付出 - □□之夜需要所有年□的父母□助

PTA是一个全方位的郊游，我们12年学生提供一个无酒精的机会，告彼此和Gunn高中。需要志愿者帮助Grad晚上5月31日星期三，帮助注册参加学生（下午6-9 PM）和陪同参加（晚上8点到2点）。我需要52个志愿者，有40位，你会第一手了解个特殊的。送子信件至darialamb@att.net和jeannie.llewellyn@gmail.com注册任一位置。

In Search of PTSA Volunteers

Will you have a child at Gunn High School next year? Consider joining the Gunn PTSA as a volunteer. It is a great way to get involved and meet other wonderful Gunn parents. Click here (<http://gunn.paloaltopta.org>) for more information about the PTSA and PTSA volunteer positions. If you are interested in a position, would like more information or know of someone we should contact please let us know! Gunn PTSA Nominating Committee 2017:

Sonya Bradski: sonyangary@gmail.com

Olivia Viveros: oviveros@comcast.net

Liz Dong: lizdong@yahoo.com

Ann Xu: ann_xu@yahoo.com

找PTSA志愿者

明年你会在Gunn高中有一个孩子？考虑加入Gunn PTSA作志愿者。是一个大的方式来参与和其他超棒的Gunn父母。点这里 (<http://gunn.paloaltopta.org>) 取有关PTSA和PTSA志愿者位置的更多信息。如果你某个位置感兴趣，想了解更多信息，联系我，Gunn PTSA提名委员会2017：

Sonya Bradski: sonyangary@gmail.com

Olivia Viveros: oviveros@comcast.net

Liz Dong: lizdong@yahoo.com

Ann Xu: ann_xu@yahoo.com

Gunn Athletics

Gunn Sports Boosters would like to congratulate the following athletes who received Honorable Mention: **Eliana Roodman** for Girls Soccer and **Jeffrey Lee-Heidenreich** for Boys' Basketball (he has won this this award several times this year). Go Titans!

Update on CCS for wrestling: The Titans qualified 10 wrestlers to the CCS Championships on Friday and Saturday. Unfortunately 285-pound Andy Maltz, ranked in the top six in CCS for most of the season, sustained a knee injury in the SCVAL Finals and was unable to compete. "Our two best kids, returning medalist David Abramovitch (126) and highly ranked Andy Maltz (285) were both unable to compete in CCS due to injuries this year," said Coach Chris Horpel.

Gunn体育促进会祝以下得荣誉的运动员：Eliana Roodman女子足球和Jeffrey Lee-Heidenreich男孩球（他今年多次得个）。去Titans！

CCS摔跤更新：Titans在星期五和星期六CCS中有10名摔跤手符合资格。不幸的是，285磅重的Andy Maltz在本季大部分都排在前三名，但在SCVAL决赛中受伤，无法参赛。“我两个最棒的孩子，去年牌获得者David Abramovitch（126）和排名考前的Andy Maltz（285）都由于今年生病而无法竞争CCS，”教练克里斯Horpel。

PAUSD & PTAC

Karly

****NEW** RSAC Study Session**

Tue, Mar 7, 6:30 PM, PAUSD Board Room, 25 Churchill Ave, Palo Alto

The Renaming Schools Advisory Committee has completed its report and will be presenting its findings and recommendations to the school board at a Special Study Session. The Board of Education charged the RSAC with researching and reviewing the names of PAUSD schools and submitting recommendations for renaming one or more of the schools. There will be an opportunity for public comment at this meeting. The executive summary of the RSAC's final report can be found here in English at: <https://www.pausd.org/sites/default/files/pdn-news/attachments/RSAC-ExecutiveSummary-ENGLISH.pdf>

In Mandarin at: <https://www.pausd.org/sites/default/files/pdn-news/attachments/RSAC-ExecutiveSummary-MANDARIN.pdf>

In Spanish at: <https://www.pausd.org/sites/default/files/pdn-news/attachments/RSAC-ExecutiveSummary-SPANISH.pdf>

****更新** RSAC研讨会**

星期二，3月7日晚上6:30，PAUSD Palo Alto学区Board Room，25 Churchill Ave，Palo Alto 重新命名学校咨询委员会已完成其报告，并将在一个特别研讨会上向学校董事会提交其研究结果和建议。教育委员会责成RSAC研究和审查Palo Alto各学校的名称，并提出重新命名一个或多个学校的建议。在本次会议上将有机会征询公众意见。RSAC最终报告的执行摘要可以在这里找到：

英语版本：<https://www.pausd.org/sites/default/files/pdn-news/attachments/RSAC-ExecutiveSummary-ENGLISH.pdf>

中文版本：<https://www.pausd.org/sites/default/files/pdn-news/attachments/RSAC-ExecutiveSummary-MANDARIN.pdf>

西班牙语版本：<https://www.pausd.org/sites/default/files/pdn-news/attachments/RSAC-ExecutiveSummary-SPANISH.pdf>

Help Bring Back the Arts to Your School

Fri, Mar 10, 10 AM-2 PM, San Jose Museum of Art, 110 S. Market St, San Jose

Come for a day of arts training, panels, table talks, & networking! Panels on successful local arts partnerships: how they serve students, integrate the arts, maximize existing relationships, & work with local schools & districts. Learn how to use your school district's LCAP to increase arts education. FREE. Lunch included.

For more information: <http://downloads.capta.org/arts/Arts%20Convenings2017-Northern.pdf>.

Presented by California State PTA. RSVP by Monday, March 6: arts@capta.org or (916) 440-

1985, x123.

帮助把艺术带回到你的学校

周五, 3月10日上午10点至下午2点, 圣何塞艺术博物馆(San Jose Museum of Art), 110 S. Market St, San Jose

请来参加一天的艺术培训, 专题讨论, 圆桌会谈, 和社交活动! 关于成功的本地艺术合作的专题讨论: 如何为学生服务, 整合艺术, 最大限度地发展现有关系, 与当地学校和地区合作。了解如何使用学区的LCAP来加强艺术教育。免费。提供午餐。

如要获取更多详细信息: <http://downloads.capta.org/arts/Arts%20Convenings2017-Northern.pdf>.

由加州PTA主办。3月6日星期一, 请用如下方式回复: 电子邮件: arts@capta.org或(916) 440-1985, x123。

****NEW** SAFE Student Panel Discusses Self-advocacy, Learning & Attention Differences**

Thu, Mar 30, 7-8:30 PM, Palo Alto High School Haymarket Theatre, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

This panel will discuss the challenges they face and strengths they bring as students with learning and attention difficulties. They will explain and demonstrate strategies for self-advocacy. Questions will be posed by a facilitator and by the audience. All panelists have learning and attention difficulties and are members of SAFE, the student branch of Parents Education Network. SAFE is a student community (between the ages of 13-19) which meets monthly to organize events, coordinate their mentoring program and prepare for presentations such as this. They strive to educate, mentor and support students, parents and teachers, and spread awareness on the importance of cognitive diversity. Recommended for middle and high school students and their parents. This event is co-sponsored by the Palo Alto Community Advisory Committee for Special Education, the Parents Education Network, and PAUSD. For questions contact paloaltocac@gmail.com.

****更新**SAFE安全学生小组自我倡导, 学习和注意力差异**

周四, 三月 30日, 晚7点到8:30, Palo Alto高中Haymarket 剧院, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

这个小组将讨论学习和注意力方面有困难的学生们面临的挑战和他们的优势。他们将解释和展示自我倡导的策略。问题将由主持人和观众提出。所有的小组讨论成员都有学习和注意方面的困难, 并且是家长教育网络(Parents Education Network)学生分支SAFE的成员。SAFE是一个学生社区(13-19岁之间), 每月举行会议, 组织活动, 协调他们的辅导计划, 并准备类似这样的演示。他们努力地教育、指导和支持学生、家长和教师, 并宣传关于认知多样性的重要性。建议初中生和高中生以及他们的父母参加。此次活动由Palo Alto社区特殊教育咨询委员会, 家长教育网络和PAUSD学区共同赞助。如有问题, 请联系paloaltocac@gmail.com

Caroline2020

Free Parent/Guardian Technology Education

免家/人技教育

Wed, Mar 22, 10-11:30 AM & 7-8:30 PM, Jordan Middle School Multipurpose Room, 750 N California Ave, Palo Alto

周三, 3月22日, 上午10-11:30 以及晚上7-8:30, Jordan中学多功能室, 750 N California Ave, Palo Alto

Free parent/guardian technology education event in partnership between PAUSD and Common Sense Education. This event will cover the realities of parenting in the digital age, bigger issues and data as well as tools and resources for families. Two identical sessions are available for all PAUSD parents, however due to adult content, this is an adult only event. Babysitters and translators will be available. Contact Emily Garrison, Coordinator of Educational Technology and Libraries with question. Please register at: <https://goo.gl/kbqhR7>.

是个由PAUSD和Common Sense教育合作的免家/人技教育活。此活将包括数字代育儿的和数据, 以及适合家庭使用的工具和源。所有的PAUSD父母都可以参加两个内容相同的会之一, 但由于含有成人内容, 会限成人参加。将提供儿照看服和翻。若有系Emily Garrison, 她是教育技和。在以下网址注册: <https://goo.gl/kbqhR7>.

****NEW** Advocating for Your Child: Learn How to Help Your Child Get Their Needs Met in School**

****新内容**做孩子的倡者: 学如何帮助孩子在学校得到足的需求**

Sat, Mar 25, 2-4 PM, East Palo Alto Academy High School, Multi-Purpose Room, 1050 Myrtle St, East Palo Alto

星期六, 3月25日, 下午2-4点, East Palo Alto 的Academy 高中多功能室, 1050 Myrtle St, East Palo Alto

Are you concerned that your child needs more help in school? Learn how to talk to school staff about your concerns. Please join special education attorneys Tara Ford and Michelle de Blank for a workshop about your rights as parents and learn advocacy strategies that can be effective. Participants will have opportunities to practice advocacy ideas presented and to talk with other parents This workshop will be useful to parents of children with an IEP or 504 plan, and any parent with concerns about their child. Spanish translation will be provided.

Refreshments and childcare will also be provided. Questions? Contact paloaltocac@gmail.com. Sponsored by the Palo Alto CAC for Special Education, www.cacpaloalto.org, and the Palo Alto Council of PTAs.

你是否担心孩子在学校得不到足的帮助? 来学如何跟学校的工表达你的想法。参加由特殊教育律Tara Ford and Michelle de Blank的工作坊, 了解你作父母的益和有效的倡策略。参与者有机会并与的家交流。个工作坊于家有IEP or 504 plan孩子或者担心孩子得不到足帮助的家特有用。将提供西班牙翻, 点心以及小孩看。有系 paloaltocac@gmail.com。由Palo Alto CAC for Special Education (www.cacpaloalto.org) 和 Palo Alto 的教家会理事会共同主。

Community

社区

Mindful Moms Group for Moms of Kids with Special Needs

有特殊需要的孩子□□的交流小组

Group 1: Every other Thurs (12:30-2:30 PM, Mar 3 thru Jun 8)

Group 2: Once a month on Sat (1:30-3:30 PM, Mar 18 thru Jul 15)

St. Mark's Church, 600 Colorado Ave, Palo Alto

第1□：每隔一周的周四（下午12：30-2：30 PM，3月3日至6月8日）

第2□：一个月一次周六（下午1：30-3：30 PM，3月18日至7月15日）

圣□可教堂，600 Colorado Ave, Palo Alto

Join our nurturing group for moms who have kids (of all ages) with special needs, from sensory processing challenges, to dyslexia, to Asperger's or autism. Moms will gather together for 2 hours on a regular basis to support each other, learn mindfulness practices, and practice mindful yoga together. Mindfulness and yoga have been shown to reduce stress, boost mood, improve overall wellbeing, and studies show that a central factor in maternal wellness is social and emotional support - in particular, having a sense of belonging. Join our Mindful Moms group today by emailing jaclyn.k.long@gmail.com or visit <http://www.mindbodyspiritmoms.com> to find out more.

□家有特殊需求孩子（所有年□）的□□加入我□的□□培□，从感□□理挑□，□□困□，到阿斯伯格□合症或自□症。□□□将定期聚集在一起2个小□，以支持彼此，学□正念做法，并一起□□正念瑜伽。正念和瑜伽已被□明可以减少□力，提高情□，改善整体健康，研究表明，母性健康的一个中心因素是社会和情感支持 - 特□是，有□属感。□今天就通□□子□件□送 到jaclyn.k.long@gmail.com 或□□<http://www.mindbodyspiritmoms.com> 了解更多信息。

Paly Speech and Debate Summer Camp

PALY演□和□□夏令□

Register now for Session 1: June 13-17; Session 2: July 31-Aug 4

注册□在已开始。第一期：6月13 - 17日；第二期：7月31日至8月4日

The Paly Speech and Debate camp centers around providing students with an introduction to speech and debate. The goal of our camp is to prepare students for competition in these activities once they go to high school. On top of that, speech and debate are both life skills as they teach students to express themselves and be more articulate. Second year campers have the opportunity to be placed in a more advanced classroom setting, while first year campers will be given more of an introduction to speech and debate. To register go to: pasdc.weebly.com.

Paly演□和□□夏令□□学生提供□□和演□的入□知□。我□的目□是□学生在□入高中后能在□些活□中参加□□。除此之外，演□和□□都是很有用的生活技能，因□学生可以学会如何更清晰地表达自己。第二年的参加者有机会被安排在□度更大的班□中，而第一年的□□主要学□演□和□□基□知□。注册□□□pasdc.weebly.com。

Richard

Palo Alto Art Center Summer Counselor-in-Training Application Now Available

The Counselor in Training applications for the summer of 2017 are now available. Summer Camp Counselors in Training (CIT) are volunteers (12-17 years old) who assist professional art instructors in the day-to-day running of the Children's Fine Art summer camps. The Lead Counselor in Training (LCIT) program builds on experience as an Art Center CIT and provides opportunities for volunteers to help lead the CIT training, enjoy mentorship from college Children's Fine Art (CFA) interns, manage camper recreation, and take responsibility as the LCIT for one week of camps. More information can be found at:

<http://www.cityofpaloalto.org/gov/depts/csd/artcenter/getinvolved/overview/program.asp>

Summer 2017 Counselor in Training Application & Information:

<http://www.cityofpaloalto.org/civicax/filebank/documents/56059>

Summer 2017 Lead Counselor in Training Application & Information:

<http://www.cityofpaloalto.org/civicax/filebank/documents/56060>

Palo Alto 艺术中心夏季的培开始名啦！

2017年夏天的培申已开放。夏令培（CIT）是在儿童美夏令的日常运行中助教的12-17的志愿者帮手。培（LCIT）目志愿者有机会在累了中心CIT之后，成CIT培的教，享受大学儿童美（CFA）生的指，管理露者，并承担任LCIT期一周的。更多信息，：

<http://www.cityofpaloalto.org/gov/depts/csd/artcenter/getinvolved/overview/program.asp>

2017年夏天的CIT名和更多信息：

<http://www.cityofpaloalto.org/civicax/filebank/documents/56059>

2017年夏天的LCIT名和更多信息：

<http://www.cityofpaloalto.org/civicax/filebank/documents/56060>

NOTICE: Closure of East Meadow Caltrain Crossing: 3/10-3/13 and 3/17-3/20

Caltrain needs to perform track maintenance work over two consecutive weekends at the East Meadow Grade Crossing in Palo Alto. In order for this work to occur, Caltrain will close the grade crossing down for an approximately 56 hour window. This closure would not allow vehicular, bicycle or pedestrian traffic to cross the tracks during this outage. Caltrain has identified the following times as to when these closures would take place.

Closure 1: March 10, 2017, at 8:00 PM until March 13 at 4:00 AM

Closure 2: March 17, 2017, at 8:00 PM until March 20 at 4:00 AM

通知：位于East Meadow的 Caltrain路口将关：3月 10- 13和3月 17- 20

Caltrain需要在Palo Alto的East Meadow Grade Crossing上两个周末行道工作。了完成工作，Caltrain将在大约56个小时的窗口关坡道。种关不允，自行或

行人在□次停□期□越□□道。Caltrain已□确定了下面□些关□□□。

关□1 - 2017年3月10日下午8:00至3月13日上午4:00

关□2 - 2017年3月17日下午8:00至3月20日上午4:00

Community Arbor Day Festival

Sat, Mar 11, 10 AM-2 PM, Mitchell Park Bowl, 600 E Meadow Drive, Palo Alto

This free outdoor family festival will include roped tree climbing with The Tree Circus, live music by AndyZ, and School of Rock, workshops, fine arts and crafts, art show, exploration stations, food trucks, and a variety of local partners. It's going to be a fun, family-friendly event with something for everyone! You can check out more details on Canopy's website: www.canopy.org.

社区植□□□祝活□

星期六，3月11日上午10点至下午2点，Mitchell Park Bowl, 600 E Meadow Drive, Palo Alto □个免□的室外家庭□将包括与□□□□一起□行的□索攀□活□，AndyZ和School of Rock的□□音□，□□工作坊，美□和工□品，□□展示，探□站，食物卡□和各种各□的地方合作伙伴。□将是一个有趣的，有适合家庭中每一位成□的活□！您可以在Canopy的网站上□看更多□情：www.canopy.org。

****NEW** Let's Talk Parent Support Group for Special Education**

Mon, Mar 13, 10 AM-12 PM, Los Altos Library, 13 S. San Antonio Road, Los Altos

****新内容****□特殊教育服□的Let's Talk家□支持小□

星期一，3月13日上午10点至中午12点，Los Altos□□□，13 S. San Antonio, Los Altos

****NEW** Palo Alto Summer Camp Fair**

Tue, Mar 14, 5-6:30 PM, Addison School Multi-Purpose Room, 650 Addison Ave, Palo Alto

Discover terrific summer camps (for grades K-12) all around Palo Alto, meet camp vendors in person, and get help planning a summer your entire family will love. Free to attend. Exclusive discounts, enter to win a free week of camp, free pizza for the first 100 to arrive, hands-on activities, and giveaways & prizes. More info:

<https://www.facebook.com/events/597879150406526/>.

****新内容**Palo Alto夏令□展□会**

星期三，3月14日，傍晚5点—6点半，Addison学校多功能□，地点：**650 Addison Ave, Palo Alto**

□□位于Palo Alto周□的适合K-2孩子的超棒夏令□，□自□到夏令□的主□方，帮你□划好整

个家庭都喜□的夏天活□。此活□免□参加。将得到特□的□惠，□可以抽□□取免□一周的夏令□，前100个到□者将得到免□比□，□□有□手活□，以及其他□品。更多信息□上 <https://www.facebook.com/events/597879150406526/> □□。

Andy Yang

****NEW** Parent Chat Support Group for Parents Concerned about Emotional Well-Being of Teens**

Tue, Mar 14, 7-8:30 PM, Los Altos Library, 13 S. San Antonio Road, Los Altos

□□青少年的情感健康关心的父母的志愿□□

三月十四号星期二, 7-8:30 PM, Los Altos □□□, 13 S San Antonio Road, Los Altos

****NEW** How and When to Explain Your Child's Disability to Him or Her and Self Advocacy SELPA 1 CAC Coffee Talk**

如何和何□解□你的孩子□他□的残疾和自我宣□SELPA 1 CAC Coffee Talk

Wed, Mar 15, 7-9 PM, Santa Rita Elementary School, 700 Los Altos Rd, Los Altos

三月十五号星期三, 7-9 PM, Santa Rita 小学, 700 Los Altos Rd, Los Altos

****NEW** Trans Talk: Social and Medical Transition for Children and Youth**

Thu, Mar 16, 6:30-8 PM, Medallia (AOL Building), 395 Page Mill Rd, Palo Alto

Dr. Benjamin Huang Laniakea and Dr. Tandy Aye from Stanford Children's Health, as well as Outlet Program Director, Anthony Ross, will present information and answer questions from the community about transition based on the Gender Affirmative Model of care for transgender and non-binary youth. For parents/guardians of young children and teens, as well as middle school/high school/college students. Spanish translation available

儿童和青年的□渡

来自斯坦福儿童健康的Benjamin Huang Laniakea医生, Tandy Aye医生, 和 Outlet Project □□Anthony Ross 将介□信息, 回答社群关于照□□性者青年的□□。□于幼儿和青少年的家□/□□人, 以及中学/高中/大学生。西班牙□翻□

Paly Theatre And Music Programs Presents: Disney's Beauty and the Beast

Mar 17-26, Palo Alto High School Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

Beauty and the Beast, the internationally beloved, classic musical fairy-tale, hits the boards at Paly's Performing Arts Center stage. Bring your whole family and be swept away by the story of Belle, her dream of finding something more exciting than her small town life, and how it lands her captive inside the dark walls of a hideous beast's magical castle populated by living, talking knick-knacks including the beloved teapot, Mrs. Potts. Do come and "Be Our Guest." Let this potent tale of the transformative power of love touch you as it has touched countless audiences worldwide. Tickets are \$15.00 adults, \$10.00 students/seniors. For performance dates and times and reserved seating, go to <http://www.palytheatre.com/tickets/>, or buy tickets at the door. Box office opens one hour prior to curtain.

Paly□院和音□□将表演迪斯尼的美□和野□

3月17-26, Palo Alto高中表演□□中心, 50 Embarcadero路, 帕洛阿□托

国性的，古典的音童美和野将在Paly的表演中心舞台上上演。你的家人准被的故事，逃离她的小城生活，以及如何被俘在一个可怕野的魔法城堡的壁内的生活，包括心的茶，波茨太太。来吧，“当我客人”。个具有力的情故事触你，因它已触及世界各地的无数的众。票是\$ 15.00成人，\$ 10.00学生/老人。于演出日期和和座位，或票。<http://www.palytheatre.com/tickets/>，或在票。票房在开幕前一小开幕。

Paly 5K Fun Run & Walk

Sat, Mar 25, 8 AM registration, 9 AM race starts

Sign ups now open for Paly's first 5K Fun Run & Walk! Sign up online at <http://palysportsboosters.org/paly-5k-fun-run/> Proceeds benefit Paly Athletics. What a great way to spend a Saturday morning! Questions? PAHSsportsboosters@gmail.com

Paly的5公里跑步活

星期六，3月25号，早上8点名，9点活开始。

Paly高中的第一届5公里跑步活的名在开始了！可以在 <http://palysportsboosters.org/paly-5k-fun-run/>里名。个活Paly的体育生有好。星期六的早上用来跑步和运真的是再合适不了！有咨 PAHSsportsboosters@gmail.com

****NEW** Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) Auditions**

Apr 22 & 23, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Award-winning youth orchestra PACO's new member auditions will take place on April 22 & 23. Sign up at <http://pacomusic.org/auditions/>.

Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) 面

三月22号，23号，Mitchell Park，3700 Middlefield Rd, Palo Alto得的PACO 青年想找新成，正在行面。在<http://pacomusic.org/auditions/> 注册。

Stanford University Sleep Study for Youth 18-21

The Department of Psychiatry at Stanford University is again recruiting 18-21 year-old youth with bipolar disorder to participate in a paid research study on sleep and mood. For more information about this study, contact dailyrest@stanford.edu or (650) 736-2689 or go

to <http://med.stanford.edu/psychiatry/research/dailyreststudy.html>.

斯坦福的18-21青年的睡眠的研究

斯坦福大学的精神科又一次的招募18-21的青年了。名青年的要求是患有双向情感障，是需。青年将会成一个关于睡眠和心情的付研究的一部分。更多信息系dailyrest@stanford.edu 或者打 (650) 736-2689 或者去个网站

<http://med.stanford.edu/psychiatry/research/dailyreststudy.html>